

Dear Beacon Community:

亲爱的 Beacon 社团：

I wanted to head into the weekend with just a few updates about Reopening BCSD.

我想再周末前跟大家分享有关从新开放BCSD的信息。

Parent/Family Reopening Survey: 家长和家庭人员学校开放问卷调查

You have until Tuesday, July 28 to take the survey. It should not take long to do and the information you provide helps us plan! Here is the link: <https://forms.gle/vvXp5V1XZw95b1uE7>

您可以在七月二十八日，星期二前完成问卷调查。这份调查应该不会太长，以及您们提供的资料能够帮助我们做好计划！请到以下附上的网址: <https://forms.gle/dTbWX8B3oBc6qySP9>

Key Things to Know Right Now: 目前重点：

- Due to social distancing requirements, we will need to begin school using a hybrid model. The hybrid model will have our students K-12 in school 2-3 days a week and working remotely at home 2-3 days a week depending on the week. A more detailed version of what this schedule will look like will be shared by July 31.

由于社交距离的规定，我们在新学年刚开始时将会运用一种混合模型的教书方式，K到12年级学生将会一周里两到三天在校园里上课，其他时间会在家接受远距教育。我们将会把详细的计划在七月三十一日是与大家分享。

- There will be an all remote option for students with health issues or with family members with health issues at the beginning of the year.

任何学生或家人如有特殊健康状况都可以在新学年开学时选择接受完全远距教育。

- We will be implementing all of the NY state reopening health guidelines.

我们将会依照规定实行纽约州开放健康指导方针。

- The plan will be shared with the community on July 31. The plan will continue to be strengthened and detailed throughout the month of August.

我们将会在七月三十一日与社团分享新学年计划。我们会在八月份继续改善计划。

- We will use all means possible to keep communication channels open with everyone throughout this entire process.

我们将会尽量在这时期与大家保持联系

- This will be a challenging school year but we will still accomplish great things!

虽然我们将会面对一个非常有挑战性的新学年，可是我们将会大有作为！

Next Community Zoom Session:

下个Zoom会议：

We will have another community zoom session on Monday at 7:00pm. We will also have on Monday a video of the Thursday session on our website. The information for the Monday zoom session is here:

我们将会在周一晚上七点举行下一个社团Zoom会议。在我们的学校网站您也可以收看上周四的会议内容。以下是周一会议的资料：

Join Zoom Meeting (参加Zoom会议请到以下网址)

<https://E2CCB-GST.zoom.us/j/99041971623>

Meeting ID (会议ID): 990 4197 1623

One tap mobile (如用手机请拨打以下号码)

[+16468769923](tel:+16468769923),,99041971623# US (New York)

[+16465189805](tel:+16465189805),,99041971623# US (New York)

Dial by your location

[+1 646 876 9923](tel:+16468769923) US (New York)

[+1 646 518 9805](tel:+16465189805) US (New York)

Meeting ID: 990 4197 1623

Find your local number: <https://E2CCB-GST.zoom.us/j/99041971623>

Join by SIP (透过SIP参与)

99041971623@zoomcrc.com

Join by H.323 (透过H.323 参与)

162.255.37.11 (US West - 美国西岸)

162.255.36.11 (US East - 美国东岸)

115.114.131.7 (India Mumbai 印度 Mumbai)

115.114.115.7 (India Hyderabad 印度 Hyderabad)

213.19.144.110 (EMEA)

103.122.166.55 (Australia - 澳洲)

209.9.211.110 (Hong Kong SAR - 香港)

64.211.144.160 (Brazil - 巴士)

69.174.57.160 (Canada - 加拿大)

207.226.132.110 (Japan - 日本)

Meeting ID: 990 4197 1623